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Luxusnak számít 
manapság a taxizás 
HÓDMEZŐVÁSÁRHELY, SZEGED 
FOLYTATÁS AZ 1. OLDALRÓL 

- Nem csak a folyamatosan 
emelkedő benzinár a gond. 
Manapság kevés ember teheti 
meg, hogy taxiba üljön. Az el-
múlt évek alatt 5-10 százalék-
kal csökkent az utasok száma. 
A taxisok száma viszont egyre 
csak nő - jegyezte meg. Vá-
sárhelyen három nagyobb tár-
saság működik, több mint 30 
taxi járja az utcákat. 

Szegeden hat társaság fu-
varozza az utasokat. Az egyik 
ügyvezetője, Sárkány Lukács 
szerint is követhetetlenek az 
üzemanyagárak. 

- Januárban a jövedéki adó 
emelésével 8 százalékkal nö-
veltük a tarifákat. Ez egy átla-
gos fuvarnál 100 forint pluszt 

jelent. A benzinárváltozással 
viszont nem foglalkozunk. 
Nem tehetünk mást, lenyeljük 
a 3-5 forintos emeléseket. A 
350 forintos árral viszont már 
tényleg nem tudnánk mit kez-
deni - fogalmazott Sárkány 
Lukács, aki szerint körülbelül 
15 százalékkal csökkent az uta-
sok száma. Úgy vélte: még so-
hasem volt ilyen mély válság-
ban a taxizás. Hideg időben, és 
hétvégén valamivel több a fu-
var. Tavasszal-nyáron viszont 
egyre kevesebb. 50 sofőr dol-
gozik a társaságnál, ahol az 
alapdíj 400, a kilométerdíj 270, 
a várakozási díj pedig 44 fo-
rint. Az ügyvezető szerint az 
lenne az ideális, ha naponta 
legalább 10 fuvar lenne taxin-
ként. Most azonban messze 
nem ez a helyzet. 

A kórház is helyet 
kap az új fürdőben 
A makói fürdőberuházás egy 
kevéssé köztudott részlete: 
a városi kórház-rendelőintézet 
egy kis darabja is beköltözik 
az új épületbe. 

MAKÓ 
SZABÓ IMRE 

A makói fürdőberuházás egyik 
jótékony hatásaként azt várja 
Baráth Lajos, a Dr. Diósszilágyi 
Sámuel Kórház főigazgatója, 
hogy csökken a zsúfoltság a 
rendelőintézetben - annak egy 
része ugyanis az új épület-
együttesben kap majd helyet. 
Ide fog költözni a reumatológi-
ai szakrendelő, amely napi 
50-60 embert fogad, és itt foly-
tatják majd a fizioterápiás ke-
zeléseket is. Emellett további 
10, úgynevezett nappali ellá-
tásban részesülő - tehát nem 
fekvő - beteg keresheti gyó-
gyulását a az új fürdőben. 

A napokban számoltunk 
be arról, hogy megállapodást 

kötött a fürdő és az egészség-
ügyi intézmény: ezen túl a 
gyógyúszás és a vízi gyógy-
torna lehetőségei mellett a 
gyógyvizes és gyógyiszapos 
kezeléseket is igénybe vehe-
tik a kórházból szervezetten, 
csoportosan a fürdőbe érkező 
betegek - ráadásul úgy, hogy 
ez a pácienseknek pénzébe 
sem kerül, mert a kórház fe-
dezi. Ez máris havi 20 -30 
vendéget jelent. 

A kórház jelenleg 50 
ágyas, 100 százalékos ki-
használtsággal működő re-
habilitációs fekvőbeteg-osz-
tálya, ahol főként mozgás-
szervi, de sebészeti és agyi-
ér-katasztrófát követő reha-
bilitációval is foglalkoznak, 
természetesen mindettől füg-
getlenül megmarad, sőt to-
vábbra is tervezik fejleszté-
sét. A reumatológia kiköltö-
zésével megüresedő helyet ú j 
szakrendelések számára ter-
vezik felszabadítani. 

A „Hódagro" Zrt. Vadásztársaság a földtulaj-

donosi közösség tagjai részére a 2009, évi 

vadászati jog bérleti díjának kifizetését a 

társaság szikáncsi központjában 2010. márci-

us 29-től április 8-ig, hétfőtől csütörtökig, 

munkanapokon 8-15 óráig végzi. 

A kifizetéshez feltétlenül szükséges okmá-

nyokat minden közösségi tag hozza magával. 

• Személyi igazolvány • Lakcímkártya 

• Adóazonosító (zöld) kártya 

• Tulajdoni lap (másolat is jó) 

• Haszonbérleti szerződés 

RAGYANSZKY-GYÜMÖLCSFAISKOLA 
OROSHÁZÁN, TESCO HIPERMARKET MELLETTI 

SAJÁT TERMELŐ GYÜMÖLCSFAISKOLÁJÁBAN 
MEGKEZDTE TAVASZI ÁRUSÍTÁSÁT. 

Kaphatók: 
• Vírusmentes gyümölcsfaoltványok: őszibarack, 
cseresznye, kajszibarack, meggy, alma, körte, 

szilva, dió, birs, naspolya, áfonya, kivi, 
oltott egres, piros, fekete ribizli, szőlőoltványok. 

• Fenyőlélek, tuják, lombos facsemeték. 
Nyitva tartás: 

mindennap, szombat, vasárnap is. i 
Kis- és nagy tételben egyaránt kiszolgálunk. 

Elérhetőségünk: 66/412-696. 
Várjuk Kedves Vásárióinkat! 

MUNKAVALLALASRA 
ALKALMAS OKLEVELET ADÓ 

M A S S Z Ő R T A N F O L Y A M 
Indul: Szegeden márc. 27-én, 
Makón márc. 25-én, 
Hódmezővásárhelyen Spr. 3-án. 

tesen, Csonglédon ápr. 29-á 

A PARTOK ABBAN EGYETERTENEK, HOGY CUKRASZDA MARADJON AZ INGATLAN 

Politikai kérdés a Virágból 
Abban minden politikai párt 
egyetért, hogy a Virág to-
vábbra is cukrászdaként üze-
meljen. Az ingatlan tulajdono-
sát illetően azonban eltérnek 
a vélemények - derült ki a 
közgyűlési frakcióvezetők 
tegnapi városházi egyezteté-
sén. Csütörtökön rendkívüli 
ülésen döntenek a képviselők 
Virág-ügyben. 

SZEGED 
SZABÓ C. SZILÁRD 

A szegedi közgyűlési frakci-
ók vezetői egyeztettek teg-
nap a városházán a Virág 
cukrászda ügyében. Megír-
tuk: az önkormányzat tervbe 
vette, hogy 300 millió forin-
tért megvásárolja a cukrász-
dát, mert Botka László pol-
gármester szerint Szeged 
alapvető érdeke, hogy a Vi-
rágban továbbra is cukrász-
da működjön. - Az önkor-

„ Amennyiben 
magánbefektető 
vásárolja meg, 
a cukrászda újbóli 
megnyitása nem 
igényelne közpénzeket." 
Hűvös László 
frakcióvezető, Fidesz 

mányzatnak semmilyen jogi 
eszköze nincs egy magántu-
lajdonosnál profilkötöttséget 
előírni. Egyetlen lehetősé-
günk van: ha a város él az 
elővásárlási jogával. Öröm-
mel fogadtam, hogy - a Fide-
szen kívül - az egyeztetésen 
részt vevő minden frakcióve-
zető egyetértett ezzel. Bízom 
abban, hogy a Fidesz is vé-
giggondolja álláspontját . Az 
ezredfordulón a fideszes vá-
rosvezetés egyszer már tönk-
retette a Virág cukrászdát, 

amely akkor másfél évig zár-
va volt. Remélem, hogy még 
egyszer ugyanezt a hibát 
nem akarják elkövetni -
mondta Botka László. A pol-
gármester hangsúlyozta: a 
költségvetésben van egy, a 
belvárosi lakóházak felújí-
tásra beállított 950 millió fo-
rintos alap, amiből el tudnak 
különíteni 300 milliót. Majd 
kiírják profilkötöttséggel -
kizárólag cukrászdára - a 
bérleti jog értékesítését. Ez-
zel egy jelentős tétel azonnal 
megtérül, a többit pedig bér-
leti díj formájában szedik be. 
Botka szerint 5-10 éven belül 
megtérül a beruházás, és 
mindenki nyugodt lehet, 
hogy a Virágban csak cuk-
rászda fog működni. 

A patinás cukrászda a Fi-
desz szerint is hozzátartozik 
Szeged idegenforgalmi, város-
képi és kulturális értékeihez, 
ezért - Hűvös László szerint -
az ingatlan ilyen funkciójá-
nak megtartása mindenkép-
pen indokolt és támogatandó. 
A frakcióvezető szerint ennek 
egyik lehetséges módja egy 
országosan elismert befektető 
terve, aki közvetlenül a felszá-
molási eljárás keretében vásá-
rolná meg az ingatlant, és a 
Bohács Zsolttal - a Fidesz or-
szággyűlésiképviselő-jelöltjé-
vel - folytatott egyeztetésén 
garanciát vállalt a cukrászda 
funkció megőrzésére. - A má-
sik elképzelhető megoldás, 
hogy az önkormányzat vásá-
rolja meg az ingatlant, és ké-
sőbb cukrászdaként bérbe ad-
ja egy esetleges jelentkező-
nek. Amennyiben a magánbe-
fektető vásárolja meg a helyi-
ségeket, úgy a cukrászda új-
bóli megnyitása nem igényel-
ne közpénzeket, míg az ingat-
lan önkormányzati megvásár-
lása 300 millió forintjába ke-
rülne a szegedi adófizetőnek 

Itt mindenki Virág cukrászdát akar. A városvezetés éppúgy, mint az 
ellenzék. A szegediekről nem is beszélve, FOTÓ: VERÉB SIMON 

- hangsúlyozta Hűvös László. 
A politikus szerint 300 millió 
forint felhasználása szüksé-
gessé tette volna, hogy a vá-
rosvezetés felkészülten, elő-
terjesztéssel, pénzügyi kalku-
lációkkal érkezzen az egyezte-
tő fórumra, ezzel szemben 
szerinte nem állt rendelkezés-
re érdemi anyag a megbeszé-

lésen. Hangsúlyozta: a Fi-
desz-frakció csak a konkrét 
előterjesztés és megtérülési 
számítások ismeretében ala-
kítja ki álláspontját, amely-
nek alapelvét a közpénzek 
ésszerű felhasználása, és a Vi-
rág cukrászda minél hama-
rabbi újbóli megnyitása vezér-
li majd. 

Út épül a vakköz helyén 
B M P l 

270 millió forintból köti össze 
a vásárhelyi önkormányzat Ta-
bánt és Tarjánt a kőfalon ke-
resztül a Kertvárossal. A kör-
nyéken élők örülnek, de ag-
gódnak is a forgalom várható 
növekedése miatt. Az útépítés 
miatt nem kell házakat kisajá-
títani. 

• 

HÓDMEZŐVÁSÁRHELY 
KOROM ANDRÁS 

Tabán és Tarján városrészből 
jelenleg csak hatalmas kerü-
lővel, a Zrínyi és a Hunyadi 
utcán, keresztül lehet eljutni a 
Kertvárosba. Nyáron azonban 
kinyitják a városvédő kőfalon 
keresztül a két városrész fő 
közlekedési útvonalának szá-
mító Királyszék utcát, alapo-
san lerövidítve a 47-eshez ve-
zető utat. A város 243 millió 
forintot nyert erre a célra, eh-
hez tett hozzá 27 milliós ön-
erőt. 

A Királyszék utcai vakköz 
közelében vegyes az útépítés 
hírének fogadtatása. - Nem 
örülök neki, attól tartok, hogy 
aki eddig nem erre járt, az is itt 
fogja lerövidíteni az útját. Azaz 
megnövekszik a jelenleg sem 
kis forgalom - mondta Szabó 
Péterné. Hozzátette: sajnálja, 
hogy kibontják a városvédő kő-
falat. Orbán István szerint vi-
szont már réges-régen meg kel-
lett volna építeni ezt az utat. -

Szabó Péterné sajnálja a városvédő kőfalat. Orbán István szerint jó 
ötlet a várostól, hogy erre hozza ki a forgalmat. FOTÓ: SCHMIDT ANDREA 

Szerencsérp van, már a térké-
pen is megnéztem, hogy meg-
maradhat a kőfal alatt álló gép-
műhelyem. A jelenlegi sáros 
szervizútból lesz aszfaltos, s ez 
a kertem mellett fut. Most, ha 
haza akarok menni a Zrínyi ut-
cai házamba valamelyik gép-
pel vagy teherautóval, másfél 
kilométert kell kerülnöm a kór-
ház felé. Ha kész lesz az út, ak-

kor ez egy percembe sem kerül 
majd. 

- Nincs szükség kisajátítás-
ra az érintett vakköz közelé-
ben. Ráadásul a leendő út 
melletti házakat statikusok is 
megvizsgálták, és megállapí-
tották: bírni fogják a forgalom 
által keltett rezgéseket -
mondta Göbl Vilmos, a város-
háza médiareferense. 

HÍREK 

Schmitt Pál a szentesi 
pólósok edzésen vizitált 
SCHMITT PÁL, A MAGYAR 
O L I M P I A I B I Z O T T S Á G E L N Ö -

KE, az Európai Parlament alel-
nöke látogatott tegnap Szentes-
re. Felkereste az uszodát, ahol 
megtekintette a vízilabdaklub 
utánpótláscsapatainak edzését. 
Sajtótájékoztatóján hangsúlyoz-
ta: a Fidesz stratégiai ágazatnak 
tekinti a sportot. Az iskolai test-
nevelés lehet a kitörési pont, 
ehhez kistérségi szinten létesít-
ményfejlesztésnek kell társul-
nia. Schmitt szerint a testneve-
lők bérét emelni kell, a szakosz-
tályok működését pedig norma-
tív támogatással lehetne segíte-
ni. A fideszes politikus Hazánk 
és a sport lehetőségei címmel 
tartott fórumot. 

Fürdők, sportpályák 
nyitva tartása 
MÁRCIUS 15-ÉN AZ ANNA 
FÜRDŐ 6-20 ÓRÁIG LESZ 
NYITVA, ÉJSZAKAI FÜRDŐ-
ZÉS 21-24 ÓRA KÖZÖTT 
LEHETSÉGES, a gyógyászat 
szünetel. A Sportuszoda 6-18 
óráig tart nyitva, éjszakai 
úszásra 18-21 óra között vár-
ják a vendégeket. A műjégpá-
lya a szokásos hétvégi nyitva 
tartás szerint üzemel. Zárva 
lesz a Városi Stadion, a Kis-
stadion, valamint a volt Mó-
ricz-iskola tornacsarnoka. 


